
19. januar 2021 

 

Høringssvar fra beboer- og pårørenderådet på Møllehjemmet - Styrket sundhedsindsats 

 

Jeg har talt med flere personer i rådet via tlf, og ingen af os kan se behovet for  endnu en ansat til 
omtalte funktion(sygeplejerske). 
 
Vi henstiller i stedet for at pengene bliver brugt til ansættelse af mere personale, da vi synes der mangler 
hænder pt., og har gjort det længe. 
 
Vi oplever også rimelig mange vikarer, som også er med til at stresse beboerne. 
 
 
På vegne af beboer/pårørende rådet 
 
Anna Grete Nielsen 

 


